
Pse na vrvico!
Ni še tako dolgo, ko je spuščen

pes ugriznil enega naših razna-
šalcev. Bilo je to v Zalogu. Nad
spuščenimi psi pa se nam večkrat
potožijo tudi sprehajalci ali pa
tako kot pred dnevi občan s Ko-
deljevega, ko je šel po Turnško-
vem nabrežju z otrokom v vrtec.
Sprehajalec je psa spustil z vrvi-
ce, da se bo ta na poti, kjer ni
prometa, svobodno natekel.
Verjetno bolj iz igrivosti in raz-
posajenosti pa je pes skočil v
otroka. Dovolj za strah, da se
otrok boji velikih psov in da se
sedaj tudi v spretnstvu očeta ne
upa več po tej poti.

Zakaj? Zakaj lastniki psov
ravnate tako sebično, tako brez
posluha do Ijudi?

Velja seveda stari rek, da kdor
Ijubi živali, je dober človek. Vi,
ki se s psi ne vedete, kot je v civi-
lizirani družbi dogovor in običaj,
pa le potrjujete drugo resnico, lii
trdi, da Ijudje, ki imajopsa, še ne
pomeni, da so tudi dobri.

S. G.


